

#mirsistengefort

VIROWEND

NATIONAL FEIERDAG

22. JUNI

Hunneg-Strëpp 21:00 Auer
Mister Cover 23:00 Auer

 Commune de
Steinfort

www.activites.steinfort.lu

lu D'Gemeng Stengefort, zesumme mat der Entente vun de Veräiner, invitéiert op de Virowend vun Nationalfeierdag

17:30 Auer Rendez-vous beim Kiosk fir de Cortège an d'Stengeforter Kierch

18:00 Auer TeDeum

19:00 Auer Begréissung vum President vun der Entente vun de Veräiner, Usprooch vum Buergermeeschter an Éierungen. D'Stengeforter Musek an d'Harmonie Klengbetten, suerge fir de musikaleschen Encadrement. Den Éierewäin, offréiert vun der Gemeng, schléisst den offiziellen Deel an de Keeseminnen of.

21:00 Auer Hunneg-Strëpp

23:00 Auer Mister Cover

Park hannert dem Gemengenhaus

Den FC Stengefort & d'Fëscherfrënn Stengefort 2010 suergen fir d'essen an d'Gedrénks!

fr La commune de Steinfort et l'Entente des Sociétés vous invitent à la Veille de la Fête Nationale

17h30 Rendez-vous au Kiosque pour le cortège vers l'église de Steinfort

18h00 TeDeum

19h00 Allocution de bienvenue du Président de l'Entente des Sociétés, discours du Bourgmestre et honorations. L'encadrement musical sera assuré par les sociétés de musique de Steinfort et Kleinbettingen. Le vin d'honneur, offert par la commune, clôturera la partie officielle sur le site Keeseminnen.

21h00 Hunneg-Strëpp

23h00 Mister Cover

Parc derrière la maison communale

Pour boire et manger est garanti par FC Stengefort & Fëscherfrënn Stengefort 2010.

en The municipality of Steinfort and the Entente des Sociétés invite you to the National Day Eve

5.30 pm Meeting point at the kiosk for the procession to the church of Steinfort

6.00 pm TeDeum

7.00 pm Welcome address by the President of the Entente des Sociétés, speech by the Mayor and honours. The music bands of Steinfort and Kleinbettingen will be in charge of the music. The official part at the Keeseminnen site will end with a vin d'honneur, offered by the municipality.

9.00 pm Hunneg-Strëpp

11.00 pm Mister Cover

Park behind the Town Hall

Food & drinks are guaranteed by FC Stengefort & Fëscherfrënn Stengefort 2010.